

TABLE OF CONTENTS

目 录

Advance in Sequence Chemistry of High-Throughput DNA Sequencing by Synthesis
(高通量 DNA 合成测序化学研究进展)

J. CHEN, P. F. XIAO.....1

Advances in the Bio-Active Products from Marine Bacteria—A Review
(海洋细菌活性物质研究进展)

B. L. XU, L. Y. WANG.....7

Application in Activated Sludge Microbial Community Diversity Used Molecular Biological Technology
(分子生物技术在污泥微生物群落多样性研究中的应用)

L. P. SUN, Y. H. CUI, J. M. HUANG, T. J. YE, Y. CHEN.....13

Solid Phase Microextraction Sampling for Evaluation of Absorbing Characteristic of Corn-Cob
(SPME 法分析玉米芯物理吸附恶臭气体特征研究)

X. L. CHEN, Y. L. MENG, B. D. XI, S. P. WANG.....21

Effects of Preservation Method on the Arginine Deiminase Production of Strain JXU 1023
(保藏方法对菌株 JXU1023 产精氨酸脱亚胺酶的影响研究)

Y. J. MAO, J. Y. LI, S. N. XU, B. X. LIANG.....27

The Affect of Growth and Phenol Degrading on Phenol Degrading Strain XH-10 with Different Metal Ions
(不同金属离子对苯酚降解菌 XH-10 的生长和苯酚降解的影响)

Y. TANG, L. YUE, C. PENG, Y. SONG, H. TAN.....31

Studies on the Pullulans Polysaccharide Produced by Biostat®B Fermentor
(Biostat®B 发酵罐生产低色素短梗霉多糖的研究)

J. L. Ma, G. B. JIANG, S. J. YAO, H. JIN, C. H. WANG.....40

Research of Determination Conditions and Enzyme Stability of Arthrospira SOD
(钝顶节旋藻 SOD 活性测定条件及稳定性的研究)

Y. L. BAO, S. Y. LI, C. QIAO.....45